

Date:

Member Services, Fund Services Hong Kong  
HSBC Institutional Trust Services (Asia) Limited  
P.O. Box 73448, Kowloon Central Post Office, Hong Kong

Dear Sir/Madam,

**Re: Fidelity Retirement Master Trust**  
**Notice of Stop Contribution, Resume Contribution or Cessation of Being Self-Employed**

I, \_\_\_\_\_ of I.D. no. \_\_\_\_\_, a participating self-employed person of Fidelity Retirement Master Trust, hereby confirm to the Trustee of the Plan as follows:

**Please ✓ whichever is appropriate**

Stop Contribution Due to Sustain Net Loss  
I will stop all contribution effective from \_\_\_\_\_(DD/MM/YYYY) and hereby enclose a statement showing the net loss of the last complete financial year.

Or

Resume Contribution  
I will resume all contribution effective from \_\_\_\_\_(DD/MM/YYYY) and hereby enclose a statement showing the assessable profit of the last complete financial year.

Or

Cessation of being Self-employed  
I declare that I have ceased self-employment on \_\_\_\_\_(DD/MM/YYYY).

I declare to the best of my knowledge and belief that the information given in this letter and its attachments are true and correct.

\_\_\_\_\_  
Signature of the Self-employed Person  
Name:

日期:

滙豐機構信託服務（亞洲）有限公司  
退休金行政部謹啟  
香港九龍中央郵政局郵政信箱 73448 號

敬啟者

**富達退休集成信託 – 暫停供款、恢復供款或終止自僱通知**

本人\_\_\_\_\_，身份證號碼：\_\_\_\_\_，為富達退休集成信託的成員，在此向計劃之受託人確認以下事宜：

請在合適項目加上 ✓ 號

**因蒙受淨虧損而暫停供款**

本人將於\_\_\_\_\_ (日/月/年)起暫停所有供款並向受託人提交一份顯示最近一期完整財政年度虧損款額的結算表。

或

**恢復供款**

本人將於\_\_\_\_\_ (日/月/年)起恢復所有供款並向受託人提交一份顯示最近一期完整財政年度應評稅利潤的結算表。

或

**終止自僱**

本人宣告已於\_\_\_\_\_ (日/月/年)終止自僱。

本人聲明已盡所知確保本函及附件的所有資料皆為真實無訛。

\_\_\_\_\_  
自僱人仕簽署

姓名：